
RADA GMINY GASZOWICE 
44-293 Gaszowice, ul. Rydułtowska 2 

Protokół  Nr 13/2015 
z sesji Rady Gminy Gaszowice 
z dnia 29 października 2015 r. 

Sesja odbyła się  w Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach, przy ul. Rydultowskiej 7. 
W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) — 15 radnych. 
Lista obecności — zał. do prołokolu. 
Uczestniczyły również  osoby zaproszone jak w liście obecności — zał. do protokołu. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
Przewodniczący Rady o godzinie 16.00 otworzył  sesję  i powitał  wszystkich obecnych 
słowami: „Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 
gminnym otwieram Sesję  Rady Gminy Gaszowice witam gości, witam radnych". Na 
podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną  liczbę  15 radnych obecnych jest 15 
radnych, podkreślając tym samym, że obrady są  prawomocne. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni otrzymali wraz 

zawiadomieniem o sesji. Następnie przedstawił  porządek obrad, następującej treści: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 24 września 2015 r. 
4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
6.Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia 
i Młodzieży. 
7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów. 
8. Informacja na temat oświadczeń  majątkowych złożonych do Wójta i Przewodniczącego 

Rady Gminy Gaszowice. 
9. Analiza proponowanych stawek podatkowych i opłat lokalnych. 
10. Informacja o przygotowaniu do zimy. 
11. Informacja o stanie realizacji zadań  oświatowych Gminy Gaszowice w roku szkolnym 
2014/2015. 
12. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Gaszowice 

z podmiotami prowadzącymi działalność  pożytku publicznego na rok 2016; 
b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2015; 

c) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2015 i na lata 
następne. 
13. Wolne wnioski i informacje. 
14. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
15. Zamknięcie obrad. 
Zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady zwrócił  się  z zapytaniem, czy któryś  z uczestników sesji wnosi uwagi 

bądź  propozycje zmian do przedstawionego porządku. 
Wójt wniósł  o dodanie w porządku obrad w punkcie 12 podpunktu d) w brzmieniu: 
„ d) podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminami Lyski i Jejkowice". 
Następnie poinformował, że z Gminy Lyski została przekazana informacja, iż  Komendant 
Wojewódzki Policji w Katowicach przychylił  się  do propozycji zawarcia porozumienia 
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o utworzeniu wspólnej Straży Gminnej o zasięgu terytorialnym w granicach 
administracyjnych Gminy Lyski, Gaszowice i Jejkowice. Ponadto temat został  przedstawiony 
podczas wszystkich posiedzeń  komisji. 

Po czym Przewodniczący Rady zgłosił  propozycję  kolejnej zmiany polegającej na dodaniu 
w porządku obrad w punkcie 12 podpunktu e) w brzmieniu: 
„e) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej 
im. Tadeusza Kościuszki w Gaszowicach" 
Nadmienił, że w dniu 23 października 2015 r. do Urzędu Gminy Gaszowice wpłynęła skarga 

na działania Dyrektora Szkoły Podstawowej w Gaszowicach — Pani Sylwii Mazurek, która 
przekazana została przez Kuratorium Oświaty w Katowicach do Rady Gminy Gaszowice, 
celem załatwienia według właściwości, a następnie udzielenia odpowiedzi skarżącemu. 

Następnie pismem w dniu 26.10.2015 r. przedmiotowa skarga została przekazana do Komisji 
Rewizyjnej w celu rozpatrzenia i przygotowania projektu uchwały w sprawie uznania skargi 

za zasadną  bądź  niezasadną. 

Przewodniczący Rady powiedział, że wszyscy otrzymali projekty uchwał  dotyczące 
przedstawionych wniosków o rozszerzenie porządku obrad. Następnie zapytał  czy ktoś  
z radnych ma jakieś  pytania bądź  uwagi w zakresie przedstawionych wniosków o zmianę  
porządku obrad. Nie wniesiono uwag do zaproponowanych zmian. 
W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zaproponował, aby powyższe wnioski o zmianę  
porządku obrad przegłosować  łącznie. Nie wniesiono sprzeciwu. 
W związku z tym poddał  w/w zmiany pod głosowanie, które przebiegało następująco: 

Głosowanie:  
15 — głosów „za" 

O — głosów „przeciw" 
0 — głosów „wstrzymujących się" 

W związku z przeprowadzonym głosowaniem Przewodniczący Rady stwierdził, że 

zmiany w porządku obrad zostały przyjęte jednogłośnie. Wobec powyższego punkt 12) 

porządku obrad przedstawia się  następująco: 
„12. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Gaszowice 

z podmiotami prowadzącymi działalność  pożytku publicznego na rok 2016; 

b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2015; 

c) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2015 i na lata 

następne; 
d) podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminami Lyski i Jejkowice; 

e) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej im. 

Tadeusza Kościuszki w Gaszowicach". 
Nie wniesiono uwag do porządku obrad i przystąpiono do jego dalszej realizacji. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 24 września 2015 r. 
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół  radni otrzymali na podane adresy e-mail 

oraz był  wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy w siedzibie Rady Gminy i radni mieli 

możliwość  zapoznania się  z jego treścią. Protokół  czytali: Marek Masarczyk, Szymon Korbel, 
Jerzy Kawulok, Ilona Sklarek, Agnieszka Pytlik, Andrzej Cieślok, Krzysztof Lorek, Tadeusz 
Korecki, Damian Krauze, Piotr Górecki, Józef Szawerna, Mieczysław Szymik, Ewa 

Biernacka, Barbara Watoła, Rafał  Zdziebczok. Ponadto z protokołem zapoznali się: Pan Wójt 

oraz Pani Sekretarz. Nikt nie wniósł  uwag co do jego treści, jest zgodny z przebiegiem obrad. 

Po czym Przewodniczący Rady zwrócił  się  do Wiceprzewodniczącej Rady o odczytanie 

punktu dotyczącego interpelacji, wniosków, zapytań  z protokołu z sesji z dnia 24 września 
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2015 r. Wiceprzewodnicząca Rady odczytała punkt Interpelacje, wnioski, zapytania 
i odpowiedzi z protokołu, o którym mowa powyżej. 

W uzupełnieniu w zakresie interpelacji i zapytań  z poprzedniego protokołu Pani Sekretarz 
w nawiązaniu do pytania radnego Szymona Korbla poinformowała, że zgłaszany problem 
został  usunięty, a mianowicie w Biuletynie Informacji Publicznej w zakładce Zarządzenia, 
został  dodany link przekierowujący na platformę  usług publicznych SEKAP, gdzie znajdują  
się  bieżące Zarządzenia Wójta Gminy Gaszowice. 

Ponadto Pan Wójt w nawiązaniu do zapytania radnego Andrzeja Cieśloka i udzielonej 
odpowiedzi na poprzedniej sesji w zakresie terminu ogłoszenia przetargu na opracowanie 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego dodał, że przetarg nie zostanie 
ogłoszony w październiku, opóźni się  w czasie o kilka dni ze względów formalnych, taka 
informacja została przekazana przez pracowników Referatu Gospodarki Publicznej, 
Inwestycji i Zamówień  Publicznych. 
Do powyższych wypowiedzi nie wniesiono uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ktoś  z obecnych wnosi jakieś  
uwagi do protokołu. Nikt nie wniósł  uwag, po czym Przewodniczący poddał  protokół  pod 

głosowanie. 
Protokół  przyjęto w głosowaniu: 
Głosowanie:  
15 — głosów „za", 

0 — głosów „przeciw", 
O — głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół  został  przyjęty jednogłośnie. 

4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 
Wójt przedstawił  informację  o podjętych działaniach w okresie międzysesyjnym tj. od 

25 września 2015 r. do 29 października 2015 r. następującej treści: 
„ 1. 26 września odbył  się  w Ośrodku Kultury i Sportu turniej skata; 
2. 1 października odbyła się  narada dyrektorów szkół  i przedszkoli; 
3. 5 października odbyło się  spotkanie w sprawie przyznania nagród wójta z okazji Dnia 
Edukacji Narodowej; 
4. 8 października odbyło się  w Katowicach kolejne spotkanie w sprawie budowy drogi 
Pszczyna-Racibórz; 
5. 12 października uczestniczyłem w szkoleniu zorganizowanym przez Regionalną  Izbę  
Obrachunkową  w Katowicach; 
6. 14 października odbyła się  w Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach akademia z okazji 
Dnia Edukacji Narodowej; 
7. 17 października uczestniczyłem w Rydultowskim Centrum Kultury w Wojewódzkich 
obchodach Dnia Edukacji Narodowej połączone z 13-dniem Związkowca oraz 110 rocznicą  
powstania ZNP, podczas tej uroczystości zostały wręczone naszym nauczycielom 2 medale 

KEN za długoletnią  służbę  (Edyta Knapik — srebrny medal, Barbara Wojtek i Danuta 
Dworaczek - KEN) 
8. 19 października uczestniczyłem w spotkaniu Rady Rodziców podczas którego została 

przedstawiona prelekcja nt. praw i obowiązków jakie przysługują  rodzicom uczniów oraz 

relacje jakie powinny być  zachowane pomiędzy Dyrektorem Szkoły a rodzicami; 

9. 23 października uczestniczyłem w Jubileuszu 20-lecia działalności Drużyny Harcerskiej 

„Pogodne Serca" w Gaszowicach. 
Wójt dodał, że w spotkaniu uczestniczył  razem z radnymi: Szymonem Korblem i Jerzym 
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Kawulokiem. 
10. 28 października odbyła się  uroczystość  z okazji Jubileuszu 50, 55, 60 i 65 lecia pożycia 
małżeńskiego. 
Podpisałem: 
1. Dwanaście zarządzeń  w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015. 
2. Zarządzenie w sprawie ustalenia dnia 24 grudnia 2015 r. dniem wolnym od pracy w zamian 
za dzień  26 grudnia 2015 r. 
3. Zarządzenie w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2015 i na lata 
następne. 
4. Zarządzenie w sprawie powołania obwodowych komisji wyborczych. 
5. Zarządzenie w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji składników majątkowych oraz 
powołania przewodniczącego komisji inwentaryzacyjnej. 
6. Zarządzenie w sprawie konsultacji projektu rocznego programu współpracy Gminy 
Gaszowice z podmiotami prowadzącymi działalność  pożytku publicznego na rok 2016. 
7. Dwa zarządzenia w sprawie przekazania środków trwałych. 
8. Zarządzenie w sprawie odwołania członka Obwodowej Komisji Wyborczej 
w Gaszowicach. 
9. Zarządzenie w sprawie ogłoszenia wyników konkursu na opracowanie projektu graficznego 
logo Gminy Gaszowice. 
10. Zarządzenie w sprawie zmiany załącznika nr 8 do Zarządzenia Nr W.0050.154.2012 
z dnia 8 października 2012 r. w sprawie wprowadzenia instrukcji inwentaryzacyjnej. 
Roboty w okresie międzysesyjnym wrzesień  — październik 2015 r. 
1.Utwardzenie (płyty betonowe) drogi gminnej — połączenie ul. Wiejskiej i Pogwizdowskiej 
w Gaszowicach. 
2.Remont (chodnik+nawierzchnia asfaltowa ) ul. Rydultowskiej w Gaszowicach — Powiat 
3.Budowa chodnika+nowa nawierzchnia asfaltowa na ul. Kolejowej w Gaszowicach — Powiat 
4.Wymiana wiaty przystankowej na ul. Wolności w Łukowie Śląskim. 
5.Zlecenie dokumentacji projektowej termomodernizacji SP Gaszowice. 
6.Wymiana wodociągu przy ul. Reja w Czernicy. 
7.Budowa oświetlenia ulicznego przy ul. Sumińskiej w Gaszowicach i ul. Żytniej w Piecach. 
8.Budowa odwodnienia przy ul. Rybnickiej (bocznej) w Szczerbicach. 
9.Montaż  monitoringu przy SP Gaszowice. 
10.Opracowanie dokumentacji zagospodarowania terenu przy boisku w centrum Czernicy. 
11.Budowa parkingu przy ul. Wolności w Czernicy — Powiat 
12.Zakończenie montażu instalacji hydrantowej w SP Gaszowice. 
13.Wyznaczenie dwóch nowych przejść  dla pieszych na ul. Wolności w Łukowie Śląskim — 

Powiat 
14.Opracowanie dokumentacji projektowej budowy boiska przy SP Czernica. 
W okresie międzysesyjnym nie przeprowadzono żadnego przetargu". 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ma ktoś  jakieś  uwagi, pytania 

do przedstawionego sprawozdania. 
Radny Andrzej Cieślok zapytał  Wójta „w sprawie drogi Pszczyna-Racibórz — czy są  nowe 

wiadomości". Wójt odpowiedział, że od ostatniego spotkania nic się  nie zmieniło, jednakże 

nie został  jeszcze złożony raport oddziaływania na środowisko do Regionalnej Dyrekcji 

Ochrony Środowiska, nadal trwają  prace nad jego zmianami przez firmę  projektującą. 
Nadmienił, że na spotkaniu wstępnie podano informację  iż  prawdopodobnie zostanie 

opracowany projekt na drogę  jedno jezdniową  z racji ograniczonych środków finansowych. 

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej — Krzysztof Lorek przedstawił  sprawozdanie 
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z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 26 października 2015 r. o godzinie 15.00 
w sali narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Podatki i opłaty lokalne na 2016 rok. 
2. Kontrola wydatków finansowych przekazywanych na organizację  prac społecznie 
użytecznych w 2014 roku oraz w I połowie 2015 roku — przewidywane koszty na 2016. 
3. Analiza materiałów na sesję. 

Przewodniczący Rady zapytał  czy ktoś  ma pytania w zakresie przedstawionego sprawozdania 
z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu. Do protokołu nie wniesiono uwag. 
Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych 
i Młodzieży. 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Młodzieży —
Jerzy Kawulok, przedstawił  sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 
26 października 2015 r. o godzinie 8.00 w sali narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Analiza stawek podatkowych i opłat lokalnych na rok 2016 - Wójt, Skarbnik 
2. Materiały na sesję  i sprawy bieżące. 

Przewodniczący Rady zapytał  czy ktoś  ma pytania w zakresie przedstawionego sprawozdania 
z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. 
Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska 
i Finansów. 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów — Ewa 
Biernacka przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 
27 października 2015 r. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Analiza proponowanych stawek podatkowych na 2016 rok 
2. Stan przygotowania do zimy 
3. Bieżące analiza uchwał  i rozpatrywanie spraw. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącej Komisji w zakresie 
przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. 
Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

8. Informacja na temat oświadczeń  majątkowych złożonych do Wójta 
i Przewodniczącego Rady Gminy Gaszowice. 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z ustawą  podmiot dokonujący analizy oświadczeń  
majątkowych w terminie do dnia 30 października każdego roku przedstawia radzie gminy 
informację  o: osobach, które nie złożyły oświadczeń  majątkowych lub złożyły je po terminie, 

nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach ze wskazaniem osób, 

które złożyły nieprawidłowe oświadczenia, działaniach podjętych w związku ze stwierdzonymi 

nieprawidłowościami. Informacja ta w przypadku radnych dotyczy zarówno oświadczeń  złożonych 

przez radnych do dnia 30 kwietnia, według stanu na dzień  31.12.2014 roku jak i oświadczeń  
majątkowych złożonych w związku z rozpoczęciem pełnienia funkcji radnego w kadencji 
2014-2018. W dalszej kolejności Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni złożyli 

w terminie swoje oświadczenia majątkowe, w których nie stwierdzono uchybień  natury 
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formalnej, a drobne nieprawidłowości najczęściej były uzupełniane w toku składania 
oświadczeń  lub korygowane po dokonaniu analizy. W analizowanych oświadczeniach 
majątkowych nie stwierdzono w żadnym przypadku podstaw do tego, że radny podał  
w oświadczeniu nieprawdę  lub zataił  prawdę, w celu ukrycia swojego majątku. Zgodnie 
z przepisami po jednym egzemplarzu oświadczeń  majątkowych zostały przekazane do Urzędu 
Skarbowego w Rybniku, właściwego ze względu na miejsce zamieszkania radnych. Ponadto 
wszystkie oświadczenia zamieszczone zostały w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie 
internetowej Urzędu Gminy Gaszowice. 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał  treść  pisma Naczelnika Urzędu Skarbowego 
w Rybniku w zakresie analizy oświadczeń  majątkowych radnych oraz przedstawił  informację  
Wojewody o oświadczeniach majątkowych złożonych przez Przewodniczącego Rady oraz 
Wójta Gminy, z których wynika, iż  przedmiotowe oświadczenia zostały złożone w terminie 
i w toku przeprowadzonej analizy oświadczeń  majątkowych nieprawidłowości nie 
stwierdzono. Poinformował  również, że wpłynęły pisma obejmujące analizę  oświadczeń  
majątkowych złożonych Wójtowi od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Zorach, Naczelnika 
Urzędu Skarbowego w Wodzisławiu Śląskim, Naczelnika Urzędu Skarbowego w Rybniku, 
w których zawarte zostały informacje, iż  w toku analizy oświadczeń  nieprawidłowości nie 
stwierdzono. 

Ponadto została przedstawiona informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych na ręce 
Wójta, z której wynikało, że wszyscy zobowiązani złożyli w terminie swoje oświadczenia 
majątkowe, w których w toku analizy nieprawidłowości nie stwierdzono. 

9. Analiza proponowanych stawek podatkowych i opłat lokalnych. 
Przewodniczący Rady powiedział, że zaproponowane przez Wójta wysokości stawek 
podatku od nieruchomości i opłat lokalnych analizowane były na posiedzeniach 
poszczególnych komisji stałych Rady, po czym zwrócił  się  do Pani Skarbnik o przedstawienie 
tego tematu. Następnie Pani Skarbnik poinformowała, że Komisje po przeanalizowaniu 
poparły zaproponowane przez Wójta wysokości stawek w podatku od nieruchomości. Pani 

Skarbnik dodała, że w dniu 27 października 2015 r. Prezydent podpisał  ustawę  o rewitalizacji, 
która wprowadza zmiany w ustawie o podatkach i opłatach lokalnych, w związku z tym 

w projekcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na terenie gminy 

należy uwzględnić  również  wysokość  stawki od gruntów niezabudowanych objętych 

obszarem rewitalizacji. 
W dalszej kolejności Pani Skarbnik podała do wiadomości, że zostaną  przygotowane projekty 

uchwał  w sprawie opłaty targowej i opłaty za posiadanie psa informując, że zarówno opłata 

targowa jak i opłata za posiadanie psa są  opłatami fakultatywnymi. Komisje poparły 

stanowisko Wójta w zakresie zaproponowanej wysokości stawki opłaty targowej oraz opłaty 

za posiadanie psa. 
Pani Skarbnik poinformowała również, że propozycją  jest, aby stawki opłat od środków 

transportowych na rok 2016 pozostały na poziomie roku 2015, za wyjątkiem zmian 

wynikających z przepisów, które będą  obowiązywać  od 1.01.2016 r. - dotyczy to stawki 
podatku dla autobusu, która będzie uzależniona od liczby miejsc do siedzenia poza miejscem 
kierowcy: mniejszej niż  22 miejsca bądź  równej lub większej niż  22 miejsca. 

Wszystkie projekty uchwał  dotyczące ustalenia wysokości podatków i opłat lokalnych na rok 

2016 na terenie gminy zostaną  przygotowane zgodnie z propozycjami stawek, które zostały 

przeanalizowane na posiedzeniach komisji, a następnie wywieszone przez Wójta do 
konsultacji. Na sesji w miesiącu listopadzie planuje się  podjęcie stosownych uchwał. 

Radny Piotr Górecki zapytał  jaka zostanie zaproponowana wysokość  stawki 

rewitalizacyjnej. W odpowiedzi Pani Skarbnik udzieliła informacji, że w projekcie uchwały 
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zostanie zaproponowana stawka w wysokości 3 zł  od m' powierzchni, a ponadto 
zinterpretowała pojęcie gruntu objętego stawką  rewitalizacyjną. Do podanych informacji 
radni nie wnieśli uwag. 

Następnie głos zabrał  sołtys sołectwa Gaszowice — Czesław Kasperzec nawiązując do 
tematu wprowadzenia opłaty za posiadania psa, zaznaczając, że nie przynosi ona znacznego 
wpływu do budżetu gminy. Ponadto poinformował, że mieszkańcy wyrażają  niezadowolenie 
w tej sprawie, a opinie przedstawiane są  przy poborze tej opłaty przez sołtysów, między 
innymi z tego powodu, że gminy ościenne odstąpiły od wprowadzania tego typu opłaty, ze 
względu na to, iż  od jakiegoś  czasu opłata za psa nie jest opłatą  obligatoryjną. 
W nawiązaniu do powyższej wypowiedzi Przewodniczący Rady zwrócił  się  do radnych, aby 
przy procedowaniu uchwał  dotyczących podatków i opłat lokalnych zastanowić  się  nad 
ustalaniem opłaty od posiadania psa na terenie naszej gminy. 
Następnie Pani Skarbnik poinformowała, że wpływ z tytułu opłaty za posiadanie psa nie jest 
znaczącą  kwotą  w budżecie, lecz od kilku lat obserwuje się  tendencję  rosnącą  w zakresie 
wpływu do budżetu opłaty z tego tytułu, a środki te przeznaczane są  na częściowe pokrycie 
kwoty wynikającej z zawartej umowy z Rolniczą  Spółdzielnią  Produkcyjną  w Rybniku, w 
związku z realizacją  zadań  własnych gminy. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że jeżeli opłata za posiadanie psa zostanie wprowadzona to 
należałoby się  zastanowić  na sposobem egzekwowania ściągalności tej opłaty. 
Wójt podsumowując temat stwierdził, że jest to zrozumiałe że mieszkańcy „burzą  się" 
w kwestii uiszczania opłaty za posiadanie psa, z racji tego, że w gminach ościennych taka 
uchwała nie została podjęta, i w związku z tym opłata tego typu nie jest pobierana. 

10. Informacja o przygotowaniu do zimy. 
Przewodniczący Rady poinformował, że w/w informację  radni otrzymali wraz z materiałami 

na bieżącą  sesję. Ponadto informacja dotycząca odśnieżania i posypywania dróg Gminy 
Gaszowice w sezonie 2015/2016 została omówiona podczas posiedzeń  komisji. Szczegółowo 
tematem zajmowała się  Komisja Rozwoju Gospodarczego Ochrony Środowiska i Finansów, 
w której uczestniczył  Kierownik Zakładu Obsługi Komunalnej. Do powyższego tematu Rada 

nie wniosła uwag. 

11. Informacja o stanie realizacji zadań  oświatowych Gminy Gaszowice w roku 

szkolnym 2014/2015. 
Przewodniczący Rady oddał  głos Kierownikowi Gminnego Zespołu Szkół  i Przedszkoli 

— Zbigniewowi Goworowskiemu, który poinformował, że „zgodnie z art. 5a ust. 4 ustawy 

o systemie oświaty organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego, w terminie do 

dnia 31 października, przedstawia organowi stanowiącemu jednostki samorządu 

terytorialnego informację  o stanie realizacji zadań  oświatowych tej jednostki za poprzedni 

rok szkolny", po czym przybliżył  kwestie ujęte w przedmiotowej informacji na temat 

funkcjonowania placówek oświatowych, ilości zatrudnionych pracowników 
w poszczególnych jednostkach, wyników sprawdzianów i egzaminów zewnętrznych 

w szkołach oraz o wynikach przeprowadzonej przez Kuratorium Oświaty ewaluacji 

zewnętrznej w szkołach podstawowych w Gaszowicach i Czernicy. Nadmienił, iż  kompletna 

informacja w formie pisemnej będzie do wglądu w Urzędzie Gminy w siedzibie Rady. Rada 

nie wniosła uwag do przedstawionej informacji. 

12. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Gaszowice 

z podmiotami prowadzącymi działalność  pożytku publicznego na rok 2016 
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Projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach Komisji Rady. Po udzieleniu głosu przez 
Przewodniczącego Rady, Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego 
projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
15 — głosów „za", 

0 — głosów „przeciw", 
0 — głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.13.65.2015 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 
29 października 2015 r. w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Gaszowice 
z podmiotami prowadzącymi działalność  pożytku publicznego na rok 2016 - stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2015 
Projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach Komisji Rady. Po udzieleniu głosu przez 
Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady 
zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu 
uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
15 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
UCHWAŁA NR OG-BR.0007.13.66.2015 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 
29 października 2015 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2015 - stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

c) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2015 i na lata 
następne 
Projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach Komisji Rady. Po udzieleniu głosu przez 

Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady 

zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu 

uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
15 — głosów „za", 

O — głosów „przeciw", 
O — głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR.0007.13.67.2015 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 

29 października 2015 r. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2015 i na 
lata następne - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

d) podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminami Lyski i Jejkowice 
Projekt omawiany był  na posiedzeniach komisji. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego 

Rady, Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, 
czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu 

uchwały nie wniesiono uwag. 
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Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
15 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
O — głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
UCHWAŁA NR OG-BR.0007.13.68.2015 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 
29 października 2015 r. w sprawie zawarcia porozumienia z Gminami Lyski i Jejkowice - 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

e) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej im. 
Tadeusza Kościuszki w Gaszowicach 
Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
omówił  projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  
z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie 
wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
15 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.13.69.2015 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 
29 października 2015 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej 
im. Tadeusza Kościuszki w Gaszowicach - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

13. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady podał  terminy i miejsca planowanych sesji Rady Gminy Gaszowice 
do końca bieżącego roku: 
- 26.11.2015 r. - sala Domu Sportu w Łukowie Śląskim, 
- 17.12.2015 r. - sala Ośrodka Kultury w Czernicy, 
- 29.12.2015 r. - sala Ośrodka Kultury i Sportu w Gaszowicach. 

Ponadto przedstawił  bieżącą  korespondencję: 
- wpłynęło pismo Burmistrza Gminy Koniecpol w sprawie pomocy finansowej w budowie 
wodociągów wiejskich w gm. Koniecpol przytaczając jego treść  po czym stwierdzono, iż  
sprawę  pozostawia się  bez dalszego biegu. 
- w dniu 23.10.2015 r. przekazana została przez Kuratorium Oświaty w Katowicach do Rady 
Gminy Gaszowice skarga na działania Dyrektora Szkoły Podstawowej w Gaszowicach celem 

załatwienia według właściwości. Pismem w dniu 26.10.2015 r. przedmiotowa skarga została 
przekazana do Komisji Rewizyjnej celem rozpatrzenia i przygotowania projektu uchwały 

w sprawie uznania skargi za zasadną  bądź  niezasadną. Sprawa ta została załatwiona. 
Nadmienił, iż  wszelka korespondencja jest do wglądu w Urzędzie Gminy w siedzibie Rady. 

Radny Szymon Korbel przekazał  kalendarze z OSP Gaszowice na rok 2016, ponadto podał  
do wiadomości, że OSP Gaszowice prowadzi zbiórkę  publiczną  na cele związane 

z działalnością  statutową. 

Radna Barbara Watoła poinformowała, że Stowarzyszenie Urwis wzorem lat poprzednich 
organizuje spotkanie z Mikołajem, w związku z tym zwraca się  z prośbą  o przekazanie 
cukierków dla dzieci. 
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Pan Wójt podał  do wiadomości, że w dniach 12-13 grudnia 2015 r. Urząd Gminy wraz 
Ośrodkiem Kultury i Sportu w Gaszowicach na terenie ośrodka organizuje Jarmark 
Bożenarodzeniowy. Poinformował, że podczas Jarmarku odbywać  się  będzie kiermasz 
świąteczny, ponadto zostaną  przygotowane przez Stowarzyszenia naszej gminy animacje dla 
dzieci, a także przewidziane są  występy artystyczne dzieci i młodzieży z terenu gminy. 

Przewodniczący Rady dodał, że w dniu 28.10.2015 r. odbyło się  spotkanie z okazji 
Jubileuszu Pożycia Małżeńskiego, podczas którego Radę  Gminy Gaszowice reprezentował  
radny Jerzy Kawulok. 

14. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
1. Radny Szymon Korbel zapytał  Wójta czy podczas przeprowadzonych konsultacji do 
projektu Strategii Gminy Gaszowice na lata 2015-2022 przedstawione zostały wnioski, uwagi 
oraz o termin przyjęcia przez Radę  tego dokumentu. W odpowiedzi Wójt udzielił  informacji, 
że procedura konsultacji zakończona została bez uwag. Poinformował  również, że miała 
zostać  opracowana przez Referat Ochrony Środowiska Urzędu Gminy opinia środowiskowa 
do projektu Strategi, co było wymagane przez Regionalną  Dyrekcję  Ochrony Środowiska 
w Katowicach. Inne gminy takiego opracowania nie musiały wykonywać  w związku z czym 
i nasza gmina ponownie wystąpiła do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska 
w Katowicach o odstąpienie od wykonywania strategicznej oceny. Udało się  to pozytywnie 
załatwić, i zarówno Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska w Katowicach oraz 
Wojewódzki Inspektorat Sanitarny w Katowicach wyraziły zgodę  na odstąpienie od 
przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na środowisko dla projektu 
przedstawionej Strategi. Najprawdopodobniej na sesji w miesiącu listopadzie Rada podejmie 
uchwałę  w przedmiotowej sprawie. 

15. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął  sesję  Rady Gminy 

Gaszowice. Sesja trwała od godziny 16.00 do 17.30. 

Protokołowała: 
/-/Anna Zimny 
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